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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA     
I SPRAW SAMORZĄDOWYCH  

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 

BRM.0012.21.2023.EZ 
EOD; 19597/2023/W 

 
 

 

Protokół z posiedzenia 
Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych  

Rady Miejskiej w Elblągu, 
odbytego w dniu 21 kwietnia 2023 r.  

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 
 

 

(Nagranie – czas trwania nagrania 1 h 35 min 47 sek.) 
 
 

 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Elbląg za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia 
- opinia w zakresie pracy Komisji. 

3. Wpływ użytkowania hulajnóg elektrycznych na poziom bezpieczeństwa w mieście. 

4. Bezpieczeństwo przeciwpowodziowe Miasta. 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej.  

6. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 

 

 

 
Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

(czas trwania nagrania od 46 sek. do 01 min 05 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
 

Ad. 2. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Elbląg za rok 2022 wraz z informacją  
o stanie mienia – opinia w zakresie pracy Komisji. 

(czas trwania nagrania od 01 min 06 sek.  do 10 min 23 sek.) 
 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia omówiła 
Skarbnik Miasta Rozalia Grynis. 

 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję.  
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Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za rok 
2022 wraz z informacją o stanie mienia – opinia w zakresie pracy Komisji. 
 
 

 
Ad. 3 Wpływ użytkowania hulajnóg elektrycznych na poziom bezpieczeństwa w mieście. 

(czas trwania nagrania od 10 min 26 sek.  do 01 h 16 min 59 sek.) 
 
 

Informację dot. wpływu użytkowania hulajnóg elektrycznych na poziom bezpieczeństwa  

w mieście omówił Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

 
 

Informację dot. wpływu użytkowania hulajnóg elektrycznych na poziom bezpieczeństwa  
w mieście omówił Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Wojciech Karpiński 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

 

 
Informację dot. wpływu użytkowania hulajnóg elektrycznych na poziom bezpieczeństwa  

w mieście omówił Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski. 
 

 

Informację dot. wpływu użytkowania hulajnóg elektrycznych na poziom bezpieczeństwa  
w mieście omówił Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz 

Świniarski.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik  

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik  

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik  

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik  

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik  

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik  
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• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik  

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

• Radny Marek Osik 

• Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Marcin Bukowski 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

• Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Marcin Bukowski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik 

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik 

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik 

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Osik 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

• Radny Marek Kamm 

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Radny Marek Kamm 

• Bartosz Małecki przedstawiciel firmy wypożyczającej hulajnogi w Elblągu 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dot. wpływu użytkowania 

hulajnóg elektrycznych na poziom bezpieczeństwa w mieście. 
Informacje stanowią załączniki do protokołu.  
 

 
 

Ad. 4. Bezpieczeństwo przeciwpowodziowe Miasta. 
(czas trwania nagrania od 01 h 17 min 09 sek. do 01 h 26 min 33 sek.) 
 
 

Informację na temat bezpieczeństwa przeciwpowodziowego Miasta omówił Dyrektor Departamentu 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski. 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Marek Osik 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Radny Marek Osik 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 
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Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dot. bezpieczeństwa 

przeciwpowodziowego Miasta. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

 
Ad. 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 
Miejskiej. 

(czas trwania nagrania od 01 h 26 min 34 sek. do 01 h 26 min 42 sek.) 
 

Komisja nie opiniowała żadnych uchwał.  
 

 

 
Ad. 6. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 

(czas trwania nagrania od 01 h 26 min 43 sek. do 01 h 29 min 19 sek.) 
 

 

1) Radny Marek Osik zapytał o możliwość odholowania pojazdu z ulicy Rycerskiej.  
 

Głos zabrał: 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 
 

 
 

2) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji.   

 
 

 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

zakończył posiedzenie.  

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych stanowi załącznik 
do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 

 
 

 
                                         Przewodniczący Komisji 

 
                                                     Krzysztof Konert 
 
Protokół sporządziła 
 
   Ewa Zielińska                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

 

 

 

 

 


